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Møteprotokoll  
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Møtedato: 17.10.2024 kl. 18:30 
Møtested: Kirkekontoret, Holsetgata 2, Hamar 
Arkivsak: 23/05561 
  
Til stede:  Frank Hermann Müller, Elisabeth Strøm, Mona Rønning 

Bergerud, Harald Sanaker, Astrid Stana, Solveig Seem, Sidsel 
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Solveig F. Saltvik 
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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 

33/24 Kirkebladet og økonomisk situasjon 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 33/24 

 
Møtebehandling 

Redaktør for Kirkebladet, Elin Gullhav, var invitert til møtet for å orientere om den 
økonomiske situasjonen for bladet og for konsekvenser for videre arbeid med å utgi 
Kirkebladet. 
Det bør oppnevnes økonomikontakter (en fra hvert menighetsråd) som kan jobbe 
med muligheter for å styrke økonomien for bladet, særlig med tanke på 
annonseinntekter og innbetaling av gaver/frivillig kontingent. 
Menighetsrådene som er felles utgiver, må gå i gang med en prosess for å vurdere 
bladets fremtid. Hva ønsker vi å formidle? Hva er behovet i forhold til et 
menighetsblad? 
Vedtak  

AU koordinerer med AU i Vang en prosess om bladets framtid. Hamar menighetsråd 
oppnevner økonomikontakt til å jobbe med økonomien for bladet. AU følger opp 
saken. 

[Lagre vedtak]  

 

34/24 Regnskapsrapport pr. 2. tertial 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 34/24 

 
Møtebehandling 

Regnskap pr. 30.08.24 ble presentert og regulering av budsjett 2024 ble foretatt i 
møtet. 
Overføring av domprostens støttefond til Hamar menighetsråd, pga. avvikling av 
fondet. Beløpet, kr. 249 172,- gjøres om til bundet fond. 
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd tar gjennomgangen til etterretning.  
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Det overførte beløpet fra domprostens støttefond gjøres om til bundet fond. 
Gjennomført budsjettregulering godkjennes. Se vedlegg til protokollen. 

[Lagre vedtak]  

 

35/24 Forberedelser til budsjett 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 35/24 

 
Møtebehandling 

Jubileet for Storhamar kirke vil bli en ekstra utgiftspost i 2025.  
Det er viktig å se på andre muligheter for økonomisk støtte til jubileet, fra kommunen 
og næringslivet, f.eks. Norsk tipping. 
 
Vedtak  

AU lager utkast til budsjett. Budsjett for 2025 vedtas på møtet i desember. 

[Lagre vedtak]  

 

36/24 Forberedelser til årsplan 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 36/24 

 
Møtebehandling 

På møtet i november må menighetsrådet jobbe med spørsmål knyttet til lokalmiljø og 
kirken på vårt sted. Utvalgene skal også jobbe med dette i oktober og november. Det 
skriftlige arbeidet sammenfattes og skrives inn i planen. Planen vedtas i januar. 
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd ber utvalg og fagansvarlige være pådrivere for at 
framdriftsplanen blir fulgt, og at vi når målet om å vedta årsplan 2025 i januar. 

[Lagre vedtak]  

 

37/24 Innspill til høring om strategi for Hamar bispedømme 2025 - 
2029 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 37/24 

Møtebehandling 

Uttalelsen fra de ulike gruppene ble sendt ut med innkallingen til møtet. 
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Vedtak  

Hamar menighetsråd, ved saksbehandler, melder inn sine innspill til Hamar 
bispedømmeråd digitalt innen 03.11.24. 

[Lagre vedtak]  

 

38/24 Diakonale tiltak og synlighet 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 38/24 

 
Møtebehandling 

Diakoniutvalget opplever at tiltakene er for lite kjent, særlig samtaletilbud og tilgang 
på hjelp i kriser. Hvordan nå bedre ut? Hva er behovet i Hamar menighet? Hva kan 
menighetsrådet bidra med? Det er viktig at oppdatert informasjon er tilgjengelig på de 
kanalene som allerede benyttes, som nettside, annonsering.  
Det ble orientert om at det er en prosess på gang for å få kommunale midler til en 
nyopprettet stilling for diakon, med tanke på ungdomsdiakoni. Stort behov for å 
styrke tilbud for ungdom med tanke på forebygging av ensomhet, psykisk sykdom, 
rus og kriminalitet. 
Diakoniutvalget bør ta en gjennomgang av mandat for utvalget og plan for diakoni.  
 
Vedtak  

Hamar menighetsråd tar brevet til etterretning og vil inkludere planen for diakoni i 
Kirka vår. Synliggjøring av aktivitetene vil bli en del av planen, noe det skal jobbes 
videre med.  

[Lagre vedtak]  

 

39/24 Evaluering av tiltakene åpen kirke / sommerkonserter i Hamar 
domkirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 39/24 

 
 

Vedtak  

Saken utsettes til neste møte. 
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

40/24 Orienteringssaker 17.10.24 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hamar menighetsråd 17.10.2024 40/24 

 
 
Saksorientering 

• Protokoll fra møte 12.09.24 i Hamar kirkelige fellesråd  

• Referat fra AU-møte 03.10.24 

• Referat fra TOU 18.09.24 

• Temamøte om dåp 10.11.24 i Storhamar kirke 

• Jul i kirkebakken – støtte innvilget 

• Nyhetsbrev fra NMS i Estland 

• Storhamar kirkes jubileum 

• Byjubileum 2024 – forespørsel om tilskudd 

• Appell fra Kirkens Nødhjelp om støtte til Sudan mm 
 
 

Vedtak  

Hamar menighetsråd tar orienteringssakene til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
Eventuelt  

Prestene Marie Margrethe Lie Sperre og André Nikolai Øvrebø var innom møtet for å 
presentere seg og orientere om sine arbeidsoppgaver. André sitter i 
trosopplæringsutvalget som representant for prestene. Utenom kirkelige handlinger 
og gudstjenester, er han er involvert i konfirmantarbeid, ulike trosopplæringstiltak og 
har ansvar for dåpssamlinger. Marie er prestenes representant i diakoniutvalget, og 
er involvert i tiltak /gudstjenester innen diakoni, f.eks. ca. månedlig musikk-kafe i 
Storhamar kirke. Hun er også involvert i konfirmantarbeid. Begge prestene har ca. 50 
gravferder hver pr. år. De forteller om mange arbeidsoppgaver, men mange gode 
møter med mennesker i ulike livssituasjoner, glede og sorg.  

 


